
59 Geo. III. Appendix (S.) Appendice (S.) . 1819.

Appendix froin the year 1791 to the year 1818 inclufive, extra&ed from the
(S.) Journals of the Houfe of Affembly, (for the faid ftatement fee pa-

per marked A. hereunto annexed,) alfo an abftraa of Warrants
tl.paid by the Receiver General, from the year 1794 to tie ye ar

1818 incluive, (fee the annexed paper marked B.)
As to the fecond and third part of the Order of Reference, your

Committee find themfelves unable to report thereon, the Public
Officers froni whom His Grace the Governor in Chief had re-
quired the detailed accounts of appropriations for the years 1817
and 1818, having not yet tranfmitted the fame.

Ordered, That the Chairman do leave the Chair and report.
The whole neverthelefs humbly fubmitted.,

F. BLANCHET, Prefident.

née 1791 jufqu'à l'année 1818 inclufivement, extrait des Docu- Appendice
mens dans les Journaux de la Chambre d'Afemblée, (pour ledit
état voyez le papier ci-annexé marqué A.) et auffi un précis des

Wasrranls payés par le.Receveur Général entre les années 1794 f-

et 1818 inclûfivement, (voyez le papier ci-annexé marqué B.) 24e. Avrl.
Quant à la deuxième et;à la troifième partie de l'Ordre de Réfé-

rence, votre Comité fe trouve hors d'état de pouvoir faire aucun
rapport fur icelles, parce que les Oiliciers Publics auxquels il avoit
été ordonné par Sa Grace le Gouverneur en Chef de mettre de-
vant votre Chambre les comptes détaillés des appropriations pour
les années 1817 et 1818, ne les ont pas encore tranfmis.

Ordonné, Que le Préfident laiffe la Chaire et faffe rapport.
Le tout néanmoins humblement fournis.

F. BLANCHET, Préfident.
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